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PROTOKOLL 04/11 
 

Protokoll fra møte i Oppvekst-, miljø- og kulturkomiteen i Bydel Grünerløkka 31. mai 
2011 kl. 17:00-18:10 i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57, inngang Korsgata. 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen fremmøtte til åpen halvtime. 
 
Opprop 
Til stede: Jarl W. Alnæs (V) møteleder, Silje Njarde Tangnes (A), Trond Helge Hem (A), 
Ragnar Leine (R), Camilla Verdich (H), Njål I. Fodnes (F)  
 
Fra administrasjonen møtte: Avdelingsdirektør Oppvekst, Øyvind Henriksen, Møtesekretær 
Karl Arthur Giverholt 
 
Forfall: Marius Pellerud (SV) 
 
I stedet møtte: Tore Aasheim (SV) 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling enstemmig godkjent. 
 
Godkjenning av sakskart 
Sak 16/11 ble trukket, da den er lagt inn i sak 17/11. 
 
Informasjon 

• Korrespondanse mellom bydelen og Idrettsetaten (Bymiljøetaten, Divisjon Idrett) vedr. 
banedekke på Kuba 

 
Innmeldte spørsmål 

• Om Sofienbergparken barnepark, nye opptakskriterier i barnehagene og Grünerhagen 
barnepark fra F 

 
Svar fra administrasjonen: 
Sofienbergparken har 14 barn, hvorav 7 fra andre bydeler. Av disse er det seks som er under to 
år, fem som har fylt to år, to som er tre år, og ett som er fire år. Tre av dem slutter til 
sommeren. Saken blir behandlet i Bydelsutvalget 16.06.2011, hvor det foreslås at dekningen 
reduseres til 15 plasser. Dette gjenspeiler behovet slik det har vært den senere tiden. 
Bemanningen må reduseres tilsvarende, dette koordineres med Sofienbergparken 
barnehageenhet. Saken er behandlet i AMU.  
Den nye forskriften om opptak til barnehager har ingen praktiske konsekvenser for 
hovedopptaket i bydel Grünerløkka. 
Det finnes ingen lokaler til barnepark i tilknytning til Grünerhagen, men behovet er dekket i 
Sofienbergparken barnepark. Rivningen er det uklart hvordan det går med, ettersom 
reguleringsak om Sofienbergparken er utsatt.  
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Eventuelt 
• Markering av nye gate- og plassnavn 
 

Saker behandlet under møtet: 
   
SAK 14/11 PROTOKOLL FRA MØTE I OPPVEKST-, MILJØ- OG 
KULTURKOMITEEN 29. MARS 2011 
 
Vedtak: 
Protokollen godkjennes.  
 
SAK 15/11 BIRKELUNDEN – ØNSKET UTVIDELSE AV LEIEAREAL TIL BRUKT- 
OG KRAMBUMARKED 
Saksnr: 201100115 
Saksbeh: Øyvind Eide 
 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Av hensyn til god forvaltningsskikk foretas det ingen endringer i leiearealet for Kalora AS. 
 
Oversendelsesforslag fra V: 
Administrasjonen fremmer en ny sak til BU, som beskriver muligheten for å utlyse en ny 
konkurranse som bare omfatter den øvre delen av Birkelunden.  
 
Voteringsorden: 
Det ble først votert over oversendelsesforslaget fra V, deretter over bydelsdirektørens forslag. 
  
Votering: 
Oversendelsesforslag fra V falt med 3 (V, H, F) mot 4 (SV, 2A, R) stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag ble vedtatt med 4 (SV, 2A, R) mot 3 (V, H, F) stemmer. 
 
Komiteens vedtak er dermed som følger: 
Av hensyn til god forvaltningsskikk foretas det ingen endringer i leiearealet for Kalora AS. 
 
Merknad fra V, H og F: 
Partiene Venstre, Høyre og FrP stiller seg bak administrasjonens vurdering i at det er uryddig å 
endre rammene for en konkurranse etter at denne er avgjort. Disse partiene ønsket allikevel å 
utrede muligheten av en ny konkurranse for den øvre grusdelen av Birkelunden på samme 
vilkår som for den nedre. Da bydelsutvalgets flertall tydelig signaliserte at de ikke ville gå for 
en slik løsning, finner ikke disse partiene noen grunn til å bruke administrative ressurser på å 
utrede dette. 
 
SAK 16/11 KUBA – OPPGRADERING AV FOTBALLBANEN 
Saksnr. 200600535 
 
Saken ble trukket, ettersom oppgradering av fotballbanen på Kuba er lagt inn i sak 17/11 – 
Budsjettsaldering.  

 
SAK 17/11 BUDSJETTSALDERING – DISPONERING AV MINDREFORBRUK 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
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1. Budsjettet for kjøp av sykehjemsplasser økes med 2.5 millioner av ikke disponerte 

midler fra budsjettforliket, satt av på funksjonsområde 3, pleie og omsorg. 
2. 7.152 millioner av mindreforbruk 2010 brukes til å dekke prognostisert merforbruk på 

flere tjenester og fordeles slik på de ulike funksjonsområdene: 
• Funksjonsområde 2 A barnehager økes med 0,5 millioner 
• Funksjonsområde 2B oppvekst økes med  6.652 millioner 

3. 0,250 millioner av mindreforbruket 2010 brukes til å dekke ekstra kostnader ved 
etablering av hybelhus for ungdom. Funksjonsområde 2B økes med 0,250 millioner. 

4. 1,798 millioner av mindreforbruket legges til funksjonsområde 2B oppvekst i henhold 
til bydelsdirektørens innstilling punkt 1 til 5 på innspill fra publikum, tjenester og 
politikere.  

 
Vedtak: 
Komiteen tar saken til etterretning.   
 
Saken går videre til Bydelsutvalget for endelig vedtak.  

 
SAK 18/11 TERTIALRAPPORTERING PER 1. TERTIAL 2011   
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Tertialrapport og tertialstatistikk for bydel Grünerløkka per 1. tertial 2011 tas til orientering. 
 

Vedtak: 
Tertialrapport og tertialstatistikk for bydel Grünerløkka per 1. tertial 2011 tas til orientering. 
 
Saken går videre til Bydelsutvalget for endelig vedtak.  

 
Eventuelt: 
R mener alle de nye gate- og plassnavnene, med unntak av Ålovs gate, bør markeres, og at 
komiteene kan ta ansvar for å arrangere dette. Mosse Jørgensen nevnes. SV mener det bør være 
bydelen som arrangerer. Saken blir tatt opp i neste møte i AU/BU. 

 
 
 
Oslo 31. mai 2011 
 
 
 
Karl Arthur Giverholt 
Sekretær, Oppvekst-, miljø- og kulturkomiteen  
  
  
 


